
   

Aan het college van Steenwijkerland
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het Reglement van Orde: Persbericht, concept 
vaarverordening en informeren raad
24-08-2020

Geacht college,

In het persbericht  van 03-09-2020 lezen wij dat de vaarverordening in concept gereed is. Ook de 
hoofdlijnen worden in dit persbericht uiteen gezet.
Er wordt in dit bericht meegedeeld dat er bijeenkomsten zullen worden georganiseerd waar 
geïnteresseerden zich voor aan kunnen melden.
Daarnaast is bekend bij GroenLinks dat het concept, tijdens een bijeenkomst op 02-09-2020 is 
uitgedeeld aan circa 8 genodigden.
Deze is ter inzage gedeeld met onze fractie.
In dit concept, alsmede in het persbericht worden de hoofdlijnen al uiteen gezet.
GroenLinks is verbaasd over de communicatie en teleurgesteld dat wij dergelijke belangrijke 
onderwerpen moeten lezen in de krant.

GroenLinks heeft de volgende vragen:

 Wat is de reden dat een aantal mensen uit Giethoorn dit concept al hebben gekregen maar 
de raad niet geïnformeerd is?

 Wat is de reden dat eerst de pers wordt ingelicht en het concept verordening niet naar de 
leden van de raad is verzonden?

 U heeft bepaalde inhoud van het concept in hoofdlijnen uiteen gezet. Wij zijn van mening dat 
dit slechts een concept is en nog niets definitief is totdat de raad de verordening vaststelt. 
Wat is de reden dat u een klein stuk van de gewenste maatregelen in dit persbericht 
benoemd?

 In een begeleidend schrijven stelt u dat in oktober de verordening zal worden vastgesteld. 
Gezien de complexiteit lijkt ons dat wellicht niet haalbaar omdat ook raadsleden voldoende 
tijd dienen te hebben om dit stuk goed door te nemen en te toetsen.  Wat is de reden 
waarom de verordening nu met stoom en kokend water vastgesteld moet worden terwijl 
GroenLinks in het verleden al meerdere malen heeft gevraagd naar het opstellen van het 
nieuwe vaarbeleid?

 Er is ook door andere partijen al vaker aangegeven dat de communicatie richting raad 
onvoldoende is en dat de raad in bepaalde gevallen te laat wordt geïnformeerd. U heeft in 
het verleden beloofd de communicatie te verbeteren. Begrijpt u dat wij ons in deze 
gepasseerd voelen en wat gaat u eraan doen om de communicatie richting raad te 
verbeteren?
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